
ZÁPIS
 z průběhu konference Okresní organizace ČSV České Budějovice

 12.dubna 2025 – Hrdějovice

Řídící schůze: př. Ing. Petr STIBOR (dále jen ŘS) zahájení v 09,55hodin
Účast: 23 ZO z 28 - viz. Prezentační listina. Konference je tedy usnášeníschopná

K bodu 1)
ŘS zahájil jednání konference, přivítal přítomné delegáty a  senátora ing. Tomáše 

JIRSU. Ten hned v úvodu  požádal o slovo. Pozdravil účastníky konference, zdůraznil a 
ocenil práci včelařů, její přínos pro společnost. Sám osobně i jako starosta Hluboké nad 
Vltavou podporuje včelaře také finančně.  Vzhledem k jeho bohatému sobotnímu programu 
se omluvil, nemohl setrvat déle, popřál úspěšné jednání a rozloučil se.
O slovo požádal stávající předseda Okresní organizace přítel Milan STÝBLO. Omluvil se z 
jednání ze zdravotních důvodů a odešel.
Navržený program na jednání okresní konference byl schválen jednomyslně.

K bodu 2)
Pracovní předsednictvo pak bylo schváleno ve složení stávajícího POV a jako další 

byl zvolen př. Petr STIBOR. V této době také okresní konferenci přišla pozdravit a zúčastnit 
se jejího jednání předsedkyně Českého svazu včelařů Mgr. Jarmila MACHOVÁ. I ona pak 
byla součástí pracovního předsednictva.

K bodu 3)
Jednací řád byl jednomyslně schválen tak, jak byl navržen.

K bodu 4)
*Volba mandátové komise - navrženi jsou: Vladislav ZAHRÁDKA - předseda

                                                                                Josef DURČANSKÝ – člen
                                                                                Zdeněk PLETKA -  člen

Výsledek : zdržel se 1, ostatní PRO

*Volba volební komise - navrženi jsou: Jiří RYŠAVÝ – předseda
                                                                           Dana OTTOVÁ – člen
                                                                           Radim KRÁL – člen

Výsledek: zdržel se 1, ostatní PRO
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*Volba návrhové komise – navrženi jsou: Jarmila ICHOVÁ -předseda
                                                                   Milan HORA  - člen

                                                                              Josef NOVOTNÝ – člen
Výsledek: návrhová komise byla zvolena jednomyslně

K bodu 5)
Zprávu o hospodaření za uplynulé funkční období a návrh rozpočtu na další období 

přednesl  př.  Vladislav  ZAHRÁDKA.  Rozpočet  na  další  období  představil  jako 
vyrovnaný(samostatná  příloha).  Př.  Petr  STIBOR  navrhuje,  aby  i  pro  další  období  byl 
vybírán poplatek ve výši 1Kč ze včelstva na úhradu nákladů spojených s distribucí léčiv.
Schváleno následovně: 2 hlasy proti, 1 se zdržel, ostatní PRO

K bodu 6)
Zprávu  o  činnosti  za  uplynulé  funkční  období  přednesla  jednatelka  okresní 

organizace př. Dana OTTOVÁ (samostatná příloha). Minutou ticha byla uctěna památka 
těch včelařů, kteří v uplynulém období opustili naše řady.

K bodu 7)
Zprávu o činnosti kontrolní komise okresu přednesl zbývající člen kontrolní přítel 

Antonín SILNÝ. Plénu okresní konference sdělil peripetie, které se vyskytly v průběhu jeho 
mandátu.  V kontrolní  komise  se  vystřídalo  celkem šest  členů,  ale  díky  neuspořádaným 
poměrům v POV všichni na své funkce rezignovali. Zůstal jen on sám a zprávu připravil 
(samostatná příloha)

K bodu 8)
Jako host vystoupila předsedkyně Českého svazu včelařů Mgr. Jarmila MACHOVÁ. 

Připomenula,  že  rok  2025  je  rokem  volebním  a  je  důležité,  aby  si  okres  zvolil  svoje 
funkcionáře už i  proto, že ZO bez jejich práce nemohou dobře fungovat. Zdůraznila, že 
spolková činnost je nezastupitelná, i když současná doba spolkům příliš nepřeje. Žijeme ve 
světe moderních digitálních technologií, vytrácí se osobní setkávání. A jsou to právě spolky, 
které by měly toto umožňovat. Připomenula, že také osobní vzdělávání každého jednotlivce 
je důležité. Jsou i takoví včelaři, kteří ani nečtou spolkový časopis a mnohdy si stěžují na to,  
že nemají informace. 
Na  závěr  předal  ocenění  za  práci  pro  svaz  příteli  Václavu  PEČMANOVI,  Miroslavu 
JELÍNKOVI a Josefu BÁRTOVI.

K bodu 9)
Zpráva mandátové komise (samostatná příloha)

K bodu 10)
Způsob volby  členů OV a OKK. Jednomyslně byla odsouhlasena volba aklamací.
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K bodu 11)
Volba počtu členů OV.  Po diskusích a odstoupení některých navrhovaných členů 

bylo odsouhlaseno, že nový OV bude v počtu 12 členů s tím, že na dnešní konferenci jich 
bylo zvoleno 10. Do plného počtu 12-ti, je možno provést dodatečnou kooptaci. Jednotliví 
kandidáti se představili a následně byli voleni. Byli zvoleni tito členové OV:
Josef DURČANSKÝ, Alena GABRIELOVÁ, Václav JAKEŠ, Miroslav JELÍNEK, Zdeněk 
PLETKA,  Roman  POSTL,  Lukáš  VAŘIL,  Michal  TESAŘ,  Vladislav  ZAHRÁDKA a 
Antonín SILNÝ.
Nově zvolený výbor se sešel na své první schůzi za účelem zvolení nového předsednictva 
Okresního výboru.
Po  diskusích  a  výměně  názorů  si  nově  zvolený  výbor  Okresní  organizace  ČSV České 
Budějovice  zvolil předsednictvo v tomto složení:
Předseda:        Zdeněk PLETKA
Jednatel:         Vladislav ZAHRÁDKA
Pokladník:      Lukáš VAŘIL
Člen: Alena:   GABRIELOVÁ
Člen: Josef:    DURČANSKÝ

K bodu 12) 
Volba členů okresní kontrolní komise a jejich náhradníků. Po diskusích a odstoupení 

některých navrhovaných kandidátů byla zvolena tato nová kontrolní komise.
Milan HORA, Petr MARKYTÁN, Petr STIBOR
Jako náhradníci byli zvoleni:
Josef MULTERER a Lenka MRAČKOVÁ

K bodu13 a 14)
Okresní organizaci ČSV České Budějovice budou na sjezdu reprezentovat:
Zdeněk  PLETKA,  Vladislav  ZAHRÁDKA  a  Petr  STIBOR  jako  zvolený  do 

Republikového výboru. Náhradníky jsou: Lukáš VAŘIL a Alena GABRIELOVÁ.

K bodu 15)
Návrhy na změnu Stanov ČSV podány nebyly

K bodu 16)
V diskusi vystoupil př. Vladislav ZAHRÁDKA a informoval konferenci o krajské 

dotaci pro rok 2025, která je vyčíslena na celkovou částku 98.500Kč. Je rozvržena do těchto 
položek: 40.000,- na výpočetní technika, 36.000,- na kompresor s vyvíječem, 10.500,- na 
polomasky,  4.000,-  na  opravy  aerosolových  vyvíječů  a  8.000,-  na  revize  stávajících 
vyvíječů.
Př. Stanislav POKORNÝ se vyjádřil jednak k podvojnému účetnictví, proč je vedeno, když 
by stačilo jednoduché a dále pak k už schválenému poplatku 1Kč ze včelstva na úhradu 
nákladů spojených s jeho distribucí. Navrhuje, že zpracuje tabulku, kdy cena za dopravu 
bude vztažená k přepravované váze.
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Př. Dana OTTOVÁ připomíná všem, kteří tak ještě neučinili, že je povinnost přeregistrace 
ve spolkovém rejstříku.  Dále vznáší  požadavek na včasnost  objednávky léčiva pro letní 
ošetření.
Jinak  byla  diskuse  vedena  k  jednotlivým  projednávaným  bodům  v   průběhu  celé 
konference.

K bodu 17)
Př.  Jaroslava  ICHOVÁ  přednesla  Usnesení  z  jednání  konference  (samostatná 

příloha). Usnesení bylo schváleno 27 hlasy – jednomyslně.

Jedná skončeno ve 13,30hodin

Zapsal : Miroslav JELÍNEK

Zápis ověřili:  Jiří RYŠAVÝ ----------------------------------------------------------------------------
          a

            Petra KRUŤKOVÁ  --------------------------------------------------------------------

 

  


